
Protokoll fört vid styrelsemöte tisdag 14 november 2023
Plats: la Laguna, Quesada
Närvarande: Ingrid Ek, Ingrid Elofsson Svensson, Lars Garneij, Bente Hansen, Per
Lindqvist
Frånvarande: Holger Dieckhoff, Jan Qvillby

Öppnande
Per öppnade mötet.

Föregående protokoll
Vi har fått ersättning från Energihem.
Bildandet av en bankommitte följs upp.
Holger kollar av intresse för arrangerad resa med ev övernattning via hemsidan.
Om intresse finns föreslås att bilda en resekommitte.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

Rapport från kommittéer
Per kollar med la Marquesa om de kan stå för greenfeen vad gäller våra
sponsorer. Kollar med Jan först.
Frågan diskuterades hur vi gör med kostnad för priser i förhållande till antal
spelare? Jan/Holger informerar vid nästa möte.
Per har nya kontakter som ev kan bli sponsorer.
Ingrid E-S kollar med Quiron om vad de har att erbjuda våra medlemmar i form
av vård och försäkring.
Diskussion om resa över dagen till Casa Hermita. Den ev nya resekommitten
ombesörjer även den.

Maten
Per kontaktar klubbchefen ang ljudet. Vad kan man göra för att isolera?
Målet är att servera mat kl 14 och att ha prisutdelning kl 15.



Efter tävlingen 22/12 planeras att servera en jultallrik. Per beställer och sponsrar
med maten. Bente informerar restaurangen.

Verksamhetsplan 2024
Ingrid E ser till att förslag läggs ut på hemsidan.

Budget 2024
Ingrid E-S presenterade förslag och ombesörjer att det läggs ut på hemsidan.
Saldot på damkommittens konto är positivt. Förslogs att damerna skulle kunna
anlita en pro för en golfkurs vid ett eller fler tillfällen. Uppdrogs åt Ingrid E-S att
höra vad damkommitten anser om detta.
Vi har fått ny leverans av viner från Casa Ermita. Per lagrar och informerar Ingrid
E-S, som för saldot.

Medlemsläget
Vi har nått taket på 275 st medlemmar. 48 st på kö.
Beslöts att hålla medlemsmatrikeln digitalt (bakom inloggning).

Extra årsmöte
Måndag 20 november efter golfen.
Föreslogs att bibehålla medlemsavgiften på 20 e.

Nästa möte
Måndag 18/12 efter golfen.

Avslutning
Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Ingrid Ek Per Lindqvist
Sekreterare Ordförande




